明志科技大學
Ming Chi University of Technology
2026年國際青年創業家競賽簡章
2026 International Youth Entrepreneurship Competition Guidelines

1、 競賽目的Purpose of the Competition
明志科技大學(以下簡稱本校)秉持邁向產學研發型一流大學之願景，積極推動國際化創新創業發展，特訂定「明志科技大學國際青年創業家競賽辦法」，促進國內外大學在校生互動合作，激發創新創業思維與行動，培育國際青年創業家精神，同時鏈結本校姊妹校及國際合作夥伴，建立跨國資源共享與交流平台。本競賽採英文報名與簡報之評選制度，藉由實戰演練培養參賽者之英文表達與跨文化溝通能力，強化學生務實致用兼具創新的能力，激發青年創業潛能，厚植其邁向國際市場的競爭優勢。
Ming Chi University of Technology (hereinafter referred to as “MCUT”) is committed to becoming a world-class university that integrates industry, academia, and R&D as a core part of its vision. MCUT actively promotes international innovation and entrepreneurship and hereby establishes the “Ming Chi University of Technology International Youth Entrepreneurship Competition Guidelines” to encourage exchange and collaboration among students from universities both in Taiwan and abroad, inspire innovative entrepreneurial thinking and action, and cultivate the entrepreneurial spirit of international youth as change-makers. Through the integration of resources from MCUT’s sister institutions and international partners, the Competition aims to build a multinational platform for resource sharing and exchange. The Competition adopts a selection mechanism that conducts registration and presentations in English, with the objective of enhancing participants’ abilities in self-expression and cross-cultural communication, strengthening their practical and innovative capabilities, stimulating their potential as future change-makers, and reinforcing their competitiveness in the global market.

2、 辦理單位Organizers
指導單位：教育部、國家科學及技術委員會
主辦單位：明志科技大學
Supervising Organizations: Ministry of Education (MOE), National Science and Technology Council (NSTC)
Organizer: Ming Chi University of Technology (MCUT)

3、 報名資格Eligibility
(1) 團員資格Qualification of Team Members
1. 國內外大專院校學士班、碩士班或博士班在校學生組隊參賽，可跨校組隊，每隊至少2人，其中需包含一名非中華民國籍(不含中港澳)之在校生。
Students currently enrolled in bachelor’s, master’s, or doctoral programs at colleges or universities, either domestic or overseas, are eligible to form teams to participate in the Competition. Inter-institutional teams are permitted. Each team must consist of at least two members, including at least one current student who is not a citizen of the Republic of China (excluding China, Hong Kong, and Macau).
2. 每人以參與一組團隊為限。
Each student may participate in only one team.
(2) 團隊作品資格Qualifications of Team Works
1. 參賽作品以符合「創新科技」之創意構想與技術，且能將其形塑商品化為主。
All submissions shall demonstrate creative ideas and technologies consistent with the concept of “innovative technology” and shall demonstrate strong potential for commercialization.
2. 參與作品須為團隊所原創，不得有抄襲之行為，經查證屬實者，主辦單位有權取消參賽資格並追討獎金。
All submissions must be original works created by the team. Plagiarism is strictly prohibited. In the event of any violation, the Organizer reserves the right to disqualify the team and reclaim any prizes awarded.

4、 競賽時程Competition Schedule
[bookmark: _Hlk215055141]自2026年2月9日起至2026年5月9日止，重要時程說明如下：
The Competition period shall run from February 9 to May 9, 2026. The key dates are as follows:
	日期
Date
	項目
Item
	說明
Description

	2026年2月9日(一)
至
2026年3月23日(一)
23:59前

February 9, 2026 (Mon)
｜
March 23, 2026 (Mon) 
By 23:59
	公告競賽辦法與徵件
Release of Competition Guidelines and Call for Submissions
	1. 於活動官網下載簡章與附件。
Download the Competition guidelines and attachments from the event website.
2. 各團隊於期限內依指定格式線上報名。
Complete the online registration within the deadline using the required formats.

	2026年3月24日(二)
至
2026年4月20日(一)

March 24, 2026 (Tue)
｜
April 20, 2026 (Mon)
	初審書面審查
Preliminary Document Review
	由主辦單位遴選各領域專家擔任評審委員進行初審書面審查，並以利益迴避原則挑選合適之委員。本階段將遴選十組團隊入圍決賽。
The Organizer will select experts from various fields to serve as Review Committee to conduct the Preliminary Document Review, in accordance with the principle of conflict-of-interest avoidance. During this stage, ten teams will be selected as Finalists for the Final Round.

	2026年4月21日(二)

April 21, 2026 (Tue)
	公告書審結果
Announcement of Review Results
	以電子郵件方式通知十組入圍決賽團隊，並公告於活動網頁。
The ten finalist teams will be notified by email, and the results will be announced on the event website.

	2026年5月4日(一)
23:59前

May 4, 2026 (Mon) 
By 23:59
	繳交決賽資料
Submission of Final Round Materials
	決賽文件上傳至活動系統：
The documents for the Final Round shall be uploaded to the event website:
1. 展示海報：全英文，採PDF格式，A0尺寸
Poster: English only; PDF format; A0 size.
2. [bookmark: _Hlk214444025]簡報：全英文，採PDF格式，16:9螢幕比例，限20頁。
Presentation: English only; PDF format; 16:9 aspect ratio; maximum of 20 slides.

	2026年5月9日(六)
May 9, 2026 (Sat)
	決賽暨頒獎典禮
Final Round and Awards Ceremony
	1. 決賽地點：明志科技大學。
Final venue: Ming Chi University of Technology.
2. 決賽議程另行公告。
Details of the Final Round agenda will be announced by the Organizer separately.
3. 由十組入圍團隊遴選前三名與兩名佳作得獎。
Three top prizes and two merit awards will be selected from the ten finalist teams.

	· 主辦單位保留取消、終止、修改或暫停等變更活動內容細節之權利。
The Organizer reserves the right to cancel, terminate, modify or suspend the event and its related details.
· 如活動有異動，相關變更資訊將公告於活動報名網頁。
Any changes to the event will be announced on the event website.



5、 報名方式Registration Process
(1) 本競賽採取線上報名，請於2026年3月23日(一) 23:59前完成報名作業。
報名網址：https://youth.i-submit.info/
This Competition adopts an online registration system. Please complete the registration by 23:59 on Monday, March 23, 2026.
Registration website: https://youth.i-submit.info/
(2) 報名文件：Registration documents:
1. 報名表(附件一)
Application Form (Attachment 1)
2. 創業構想書(附件二)
Entrepreneurship Proposal (Attachment 2)
3. 團隊切結書(附件三)
Team Commitment Statement (Attachment 3)
4. 個人資料蒐集及利用同意書(附件四)
Personal Data Consent Form (Attachment 4)
5. 身分證明文件(附件五)
Identity Documents (Attachment 5)

6、 競賽階段Competition Stage
(1) [bookmark: _Hlk215055604]初審書面審查Preliminary Document Review
1. 團隊須於徵件期限內繳交完整報名文件，逾期或申請對象不符規定者不予受理。
Teams must submit complete application documents within the submission deadline. Late submissions or applications from ineligible participants will not be accepted.
2. 主辦單位完成資格審查後，若資料有須補件事項，應於接獲通知後3日內完成補正。逾期未完成補件者，視同自動放棄。
After the Organizer completes the eligibility review, if any supplemental documents are required, the team shall make the necessary corrections within three (3) days of receiving the notification. Failure to submit the required documents within the specified period shall be deemed as automatic forfeiture of participation eligibility.
3. 主辦單位以利益迴避原則遴選各領域專家擔任評審委員，並依本競賽之初審書面審查標準進行評比，參賽團隊無須出席。
The Organizer will select experts from various fields to serve as Review Committee in accordance with the principle of conflict-of-interest avoidance and conduct evaluations based on the Preliminary Document Review criteria of this Competition. Participating teams are not required to attend this stage.
4. 初審書面審查將遴選十組團隊參與決賽，審查結果於2026年4月21日(二) 公告於活動網頁，並以電子郵件個別通知入圍團隊。
Ten teams will be selected through the Preliminary Document Review for the Final Round. The review results will be announced on the event website on April 21, 2026 (Tuesday), and the Finalist teams will be notified via email.
(2) 決賽暨頒獎典禮Final Round and Awards Ceremony
1. 入圍團隊須於2026年5月4日(一)23:59前將下列決賽文件上傳至線上系統，逾期未完成者，視同自動放棄參賽權。
Finalist teams shall upload the following Final Round materials to the online system by 23:59 on Monday, May 4, 2026. Failure to do so by the deadline will be deemed as automatic forfeiture of participation eligibility.
(1) 展示海報：全英文，採PDF格式，A0尺寸。
Poster: English only; PDF format; A0 size.
(2) 簡報：全英文，採PDF格式，16:9螢幕比例，限20頁。
Presentation: English only; PDF format; 16:9 aspect ratio; maximum of 20 slides.
2. 主辦單位以利益迴避原則遴選各領域專家擔任評審委員，並依本競賽之決賽審查標準進行評比。決選審查以現場公開全英文簡報方式進行評選，入圍團隊須全數團員於2026年5月9日(六)至指定地點參與決賽，以展示海報與相關成品呈現創業規劃，並進行6分鐘創業構想簡報及4分鐘評選問答。
The Organizer will select experts from various fields to serve as Review Committee in accordance with the principle of conflict-of-interest avoidance, and evaluations will be conducted based on the Final Round review criteria of this Competition. The final selection will be carried out through on-site public presentations in English. All members of the Finalist teams must attend the Final Round at the designated venue on Saturday, May 9, 2026. Teams shall present their entrepreneurship plans through poster displays and related prototypes, and deliver a 6-minute pitch followed by a 4-minute Q&A session.
3. [bookmark: _Hlk215055264]參與決賽之入圍團隊將頒授每隊新臺幣伍仟元入圍獎金，須完成決賽及相關文件繳交始得領取，未出席者視同放棄得獎資格。
Finalist teams participating in the Final Round will be awarded an NT$5,000 Finalist Award per team. The award may be claimed only upon completion of all required document submissions and full participation in the Final Round. Teams that fail to attend shall be deemed to have forfeited their eligibility.
4. 決賽當日進行頒獎典禮，未參與頒獎典禮者，視同自動放棄得獎資格，本次競賽獎勵方式：
[bookmark: _Hlk215055219]The Awards Ceremony will be held on the day of the Final Round. Any team that fails to attend the Awards Ceremony shall be deemed to have automatically forfeited its award eligibility. The award scheme for this Competition is as follows:
	名次
Rank
	獲獎隊數
Winners
	獎勵說明
Award Details

	第一名
First Prize
	1隊
1 team
	獎金拾萬元、獎狀乙紙、獎盃乙座。
NT$100,000, one certificate, and one trophy.

	第二名
Second Prize
	1隊
1 team
	獎金捌萬元、獎狀乙紙、獎盃乙座。
NT$80,000, one certificate, and one trophy.

	第三名
Third Prize
	1隊
1 team
	獎金伍萬元、獎狀乙紙、獎盃乙座。
NT$50,000, one certificate, and one trophy.

	佳作
Merit Award
	2隊
2 teams
	獎金壹萬元、獎狀乙紙、獎牌乙座。
NT$10,000, one certificate, and one medal.

	· 上述獎金幣別皆為新台幣。
All prize amounts are denominated in New Taiwan Dollars (NTD).
· 獎狀/獎盃/獎牌將於賽後一個月內以郵寄方式寄送予團隊。
Certificates, trophies, and medals will be delivered to the teams by mail within one month after the Competition.
· 獎金依核撥作業辦理。
Prize money will be disbursed in accordance with the approved funding procedures.


5. 以上獎項由評審委員會決定，必要時得從缺、並列或遞補處理。
The above awards shall be determined by the Review Committee. If necessary, the awards may be withheld, jointly awarded, or reassigned accordingly.

7、 評選標準Evaluation Criteria
(1) [bookmark: _Hlk215055177][bookmark: _Hlk215055164]初審書面審查標準Preliminary Document Review Criteria
	[bookmark: _Hlk215055182]審查重點項目
Key Evaluation Criteria

	1
	創新及新穎性
Innovation and Novelty
	30%
	產品或服務之創新性及社會貢獻。
Innovation and social contribution of the product or service.

	2
	獲利合理性
Reasonableness of Profitability
	25%
	產品或服務的營運模式、行銷策略、獲利能力之完整性及可行性。
The completeness and feasibility of the business model, marketing strategy, and profit potential of the product or service.

	3
	實作可能性
Implementation Feasibility
	25%
	產品或服務的實際開發可能性及未來發展潛力。
The practicality of product or service development and its future growth potential.

	4
	市場前瞻性
Market Foresight
	20%
	產品或服務的市場分析、風險評估等規劃之合理性。
The rationality of market analysis, risk assessment, and related planning for the product or service.

	
	合計Total
	100%
	



(2) 決賽審查標準Final Round Review Criteria
	[bookmark: _Hlk215055190]審查重點項目
Key Review Points

	1
	創新及新穎性
Innovation and Novelty
	20%
	產品或服務之創新性及社會貢獻。
Innovation and social contribution of the product or service.

	2
	獲利合理性
Reasonableness of Profitability
	20%
	產品或服務的營運模式、行銷策略、獲利能力之完整性及可行性。
The completeness and feasibility of the business model, marketing strategy, and profit potential of the product or service.

	3
	實作可能性
Implementation Feasibility
	20%
	產品或服務的實際開發可能性及未來發展潛力。
The practicality of product or service development and its future growth potential.

	4
	市場前瞻性
Market Foresight
	15%
	產品或服務的市場分析、風險評估等規劃之合理性。
The rationality of market analysis, risk assessment, and related planning for the product or service.

	5
	團隊執行力
Team Execution Capability
	25%
	團隊職務分工、創業熱情、簡報應對技巧。
Team role allocation, entrepreneurial passion, and presentation response skills.

	
	合計Total
	100%
	



8、 獎金核撥作業Prize Money Disbursement Procedures
(1) 競賽獎金由團隊一位成員代表領取，領獎人須具有本國銀行帳戶，並依本校規範檢附相關文件與行政流程進行核發，撥款時間約1個月。
The prize money shall be received by one designated representative of each winning team. The recipient must hold a domestic bank account and submit all required documents in accordance with the University’s regulations and administrative procedures. The disbursement process will take approximately one month.
(2) 競賽獎金將視領獎人身分別及金額，依中華民國政府相關規定預扣二代健保補充費、所得稅等款項，且獎金價值將計入領獎人個人年度綜合所得。
The prize money shall be subject to withholding of the National Health Insurance (NHI) supplementary premium and income tax, depending on the recipient’s status and the amount awarded, in accordance with the relevant regulations of the Republic of China. The prize amount shall be included in the recipient’s annual comprehensive income for tax purposes.
(3) 賽後未依主辦單位規定辦理領獎程序者，視同放棄獎金領取資格。
Any team that fails to complete the prize collection procedures in accordance with the Organizer’s regulations after the Competition shall be deemed to have forfeited its entitlement to the prize money.

9、 其他注意事項Other Notes
(1) 主辦單位保有將參賽及得獎作品內容（含簡報、海報或相關影像資料）用於宣傳、出版或網路公開展示之權利，參賽團隊需配合主辦單位安排之成果展示與媒體曝光活動。
The Organizer reserves the right to use the content of submitted and awarded works (including presentations, posters, and related visual materials) for purposes of promotion, publication, or public online display. Participating teams shall cooperate with outcome exhibitions and media exposure activities arranged by the Organizer.
(2) 主辦單位保有競賽內容與活動時程變更及解釋之權利。本辦法未盡事宜，依本校及其他有關法令規定辦理。
The Organizer reserves the right to make changes to and interpret the contents and schedule of the Competition. Any matters not specified herein shall be handled in accordance with the regulations of MCUT and other relevant laws and regulations.

10、 聯絡資訊Contact Information
主辦單位：明志科技大學研究發展處
聯絡人：周仰親小姐
電話：(02)2908-9899#3079
Email：jsmch@mail.mcut.edu.tw
地址：243新北市泰山區工專路84號
Organizer: Office of Research and Development, Ming Chi University of Technology (MCUT)
Contact Person: Ms. Chou Yang-Chin
Phone: +886-2-2908-9899 ext. 3079
Email: jsmch@mail.mcut.edu.tw
Address: No. 84, Gongzhuan Rd., Taishan Dist., New Taipei City 243

【附件一Attachment 1】
明志科技大學
Ming Chi University of Technology
【2026年國際青年創業家競賽】報名表
2026 International Youth Entrepreneurship Competition
Application Form
	團隊名稱
Name of Team
	

	產品或服務名稱
Product or Service Name
	

	代表人
&
成員1
Representative & Member 1
	姓名
Name
	
	性別
Gender
	□男Male □女Female

	
	國籍
Nationality
	
	身分證字號
或護照號碼
ID No. or Passport No.
	

	
	學校
School
	
	系所/年級
Department
Year Level
	

	
	手機
Mobile
	
	電子郵件
E-mail
	

	成員2
Member 2
	姓名
Name
	
	性別
Gender
	□男Male □女Female

	
	國籍
Nationality
	
	身分證字號
或護照號碼
ID No. or Passport No.
	

	
	學校
School
	
	系所/年級
Department
Year Level
	

	
	手機
Mobile
	
	電子郵件
E-mail
	

	如成員欄位不足，請自行增列
If the member fields are insufficient, please add additional entries as needed.



【附件二Attachment 2】
明志科技大學
Ming Chi University of Technology
【2026年國際青年創業家競賽】創業構想書
2026 International Youth Entrepreneurship Competition Entrepreneurship Proposal

1、 計畫摘要(必備) Proposal Summary (Required)
包含團隊的基本資料、主題的技術內涵及產品／服務概述，以1,000字為上限。
This section shall include the team profile, the technical content of the project, and an overview of the product/service, with a maximum limit of 1,000 words.
2、 創業機會與構想Entrepreneurial Opportunity and Concept
1. 創業學習經驗（過去創業經驗、修習過相關課程、參與各種計畫之經驗等）
Entrepreneurial Learning Experience (e.g., previous entrepreneurial experience, completion of related courses, participation in various programs or projects, etc.)
2. 創業構想（提出創業計畫的原因、初衷及期望達成的目標等）
Entrepreneurial Concept (including the motivation for proposing the entrepreneurial plan, its original intent, and the goals expected to be achieved)
3. 實施方式、時程規劃及預期成效
Implementation Approach, Timeline Planning, and Expected Outcomes
3、 產品與服務內容Product and service descriptions
1. 產品與服務內容（請詳細說明主要產品或服務的內容）
Product and service details (please provide a detailed description of the main products or services.)
2. 營運模式（請詳細說明產品或服務的發展規劃）
Business model (please describe in detail the development strategy for the product or service.)
3. 營收模式（請詳細說明產品或服務的營收規劃）
Revenue model (please describe in detail the revenue plan for the product or service.)
4、 市場與競爭分析Market and Competitive Analysis
1. 市場特性與規模（請具體描繪目標市場特性及市場規模大小）
Market characteristics and scale (please specify the characteristics and scale of the target market.)
2. 目標市場（請具體說明所目標市場、接觸之顧客類型、特徵及接觸方法）
Target market (please specify the target market, the types and characteristics of the customers to be reached, and the methods of contact.)
3. 競爭對手與競爭策略分析（請說明競爭優勢與目前競爭對手）
Competitors and competitive strategy analysis (please describe the competitive advantages and current competitors.)
5、 行銷策略Marketing strategy
1. 目標消費族群（請具體描繪會購買產品或服務的客群輪廓）
Target Customer Segment (please clearly describe the profile of customers who are likely to purchase the product or service)
2. 行銷策略（請說明未來將如何行銷產品或服務）
Marketing strategy (please explain how the product or service will be marketed in the future.)
6、 財務計畫Financial plan
1. 預估損益表
Projected income statement
2. 預估資產負債表
Projected balance sheet
7、 團隊陣容介紹與獲獎經歷Team Profile and Record of Achievements
1. 成員組成與主責業務分工
Team composition and role allocation
2. 團隊成員獲獎經歷
Record of achievements

	創業構想書撰寫說明Guidelines for Preparing the Entrepreneurship Proposal
1. 基本格式：以英文撰稿，A4 規格版面，字體大小 12 點以上，並標註頁碼，頁數不限，以PDF上傳系統，檔案大小不得超過 10MB。
Basic format: The proposal shall be written in English, using A4 page size with a font size of at least 12 points, and page numbers must be included. There is no limit on the number of pages. The file must be uploaded to the system in PDF format, and the file size shall not exceed 10MB.
2. 內容架構：主辦單位提供之創業構想書大綱僅供參考，實際內容可依構想特性與需求自由調整。惟「計畫摘要」為必備章節，內容應包含團隊基本資料、主題之技術內涵及產品／服務概述，並以 1,000 字為上限撰寫。此外，建議創業構想書可包含以下重點項目：產品構想、目標市場、競爭優勢分析、營運模式、財務評估及團隊介紹等，以完整呈現創業計畫之核心與可行性。
Content Structure: The outline of the Entrepreneurship Proposal provided by the Organizer is for reference only. The actual content may be adjusted according to the characteristics and needs of each proposal. However, the Proposal Summary is a mandatory section and shall include the team’s basic information, the technical content of the project, and an overview of the product/service, with a maximum length of 1,000 words. In addition, it is recommended that the Entrepreneurship Proposal include the following key elements: product concept, target market, competitive advantage analysis, business model, financial evaluation, and team introduction, in order to fully present the core value and feasibility of the entrepreneurial plan.
3. [bookmark: _Hlk214444786]撰寫原則：以清楚、具體及具說服力的方式呈現構想內容。避免冗長敘述，重點說明創業構想的可行性與創新性。
Writing guidelines: The proposal should present its content in a clear, specific, and persuasive manner. Avoid lengthy descriptions and focus on clearly explaining the feasibility and innovation of the entrepreneurial concept.
4. 附錄或補充資料：如有其他有助於說明之資料（如市場調查結果、財務試算表、設計圖等），可作為附錄加以說明。
Appendices or Supplementary Materials: If additional materials that help explain the proposal are available (such as market research results, financial projections, or design drawings), they may be included as appendices for further reference.





【附件三Attachment 3】
明志科技大學
Ming Chi University of Technology
【2026年國際青年創業家競賽】團隊切結書
2026 International Youth Entrepreneurship Competition
Team Commitment Statement

    立書人為參加明志科技大學（下稱主辦單位）所辦理之「2026年明志科技大學國際青年創業家競賽」，同意遵守本活動辦法之各項規定，並同意及擔保下列事項：
The undersigned, for the purpose of participating in the “2026 Ming Chi University of Technology International Youth Entrepreneurship Competition” organized by MCUT (hereinafter referred to as the “Organizer”), agrees to comply with the event rules and hereby acknowledges and warrants the following:
1. 無論團隊之參賽作品均須為自己創作，若經人檢舉或告發為他人代勞且有具體事實者，取消其參賽資格與追回獎項及獎金。
All submitted works must be the team's original creation. If a work is reported or found to have been produced by others or commissioned from third parties with substantial evidence, the Organizer reserves the right to disqualify the team and recover any awards and prize money already granted.
2. 參賽作品若有侵犯或損及其他第三人商譽者，主辦單位有權力取消參賽資格，參賽者必須自負一切法律責任。
If any submitted work infringes upon or damages the commercial reputation or rights of any third party, the Organizer reserves the right to disqualify the team, and the participants shall bear all legal responsibilities arising therefrom.
3. 參賽作品內容若涉及猥褻、暴力、色情、毀謗等違反公共秩序與善良風俗，或隱匿違反參賽資格限制者，主辦單位有權力取消參賽者資格，參賽者並須自負一切法律責任。
If any submitted work involves obscene, violent, pornographic, defamatory content, or otherwise violates public order and accepted moral standards, or if the participant conceals any violation of eligibility requirements, the Organizer reserves the right to disqualify the participant, who shall also bear all legal responsibilities.
4. 參賽作品若經人檢舉及告發、涉及智慧財產權等權利之侵害，需自負一切法律責任。
If any submitted work is reported or found to involve infringement of intellectual property rights or other related rights, the participant shall assume full legal responsibility.
5. 參賽作品於參賽期間，須確保智慧財產權為參賽者所擁有，不得將其權利讓予他人或其它單位，若發生此情形將取消參賽資格並追回獎項及獎金。
During the Competition period, the submitted work must remain the intellectual property of the participant(s) and shall not be transferred or assigned to any third party or organization. Any violation of this provision shall result in disqualification and the recovery of awards and prize money.
6. 為尊重著作權，請參賽者使用非原創素材時，於參賽同意書註明使用之素材來源，包括圖片（註明圖像光碟出版者、圖庫版權商、攝影者、出版商等）、音樂（註明音樂詞、曲作者、編曲者、演唱人、歌名及唱片發行公司）等相關資料。
To respect copyright, participants using non-original materials must list the sources of such materials in the participation consent form, including but not limited to images (e.g., publisher of image discs, stock image copyright holders, photographers, publishers), and music (e.g., lyricists, composers, arrangers, performers, song titles, and record companies).
7. 主辦單位若發現參賽作品有違反本比賽規則所列之規定者，得取消其參賽資格，若為得獎作品，得追回已頒發之獎項及獎金並公告之。若造成第三者之權益損失，參賽者應自負完全法律責任，不得異議。
If the Organizer discovers that any submitted work violates the Competition rules, it may disqualify the participant. If the work has already received an award, the Organizer may reclaim the awards and prize money and make an announcement. Should any third party suffer damages as a result, the participant shall bear full legal responsibility without objection.
8. 本團隊同意授權參賽資料（包含文字、影音、圖照），供「明志科技大學」無償運用於各項成果發表、展示、宣傳、分享會等活動。
The team agrees to grant Ming Chi University of Technology the right to use the submitted materials (including text, audio, video, and images) free of charge for achievements presentation, exhibitions, promotional activities, and sharing events.
9. 本團隊皆已研讀競賽相關資訊並充分瞭解此競賽之各項規定及機制。並願意完全遵守且配合競賽中所列之各項規定。
The team confirms that it has carefully reviewed all relevant Competition information and fully understands the rules and mechanisms of this Competition and agrees to fully comply with and cooperate with all stated regulations.
10. 凡報名參賽者，皆已研讀並充分瞭解本競賽之各項規定及條款要求，並且願意完全遵守此比賽之各項規定及條款要求。若有任何未盡事宜或不可抗拒因素而有所異動，依中華民國法律辦理之，且主辦單位保有變更內容權力。
All participants acknowledge that they have carefully reviewed and fully understood all rules and terms of this Competition and agree to fully comply with them. Any unforeseen matters or changes necessitated by force majeure shall be handled in accordance with the laws of the Republic of China, and the Organizer reserves the right to make amendments as necessary.

立書人簽名Signature by the Undersigned
	團隊名稱
Name of Team
	

	團隊成員
Team Member
	姓名
Name
	簽名
Signature

	代表人&成員1
Representative & Member 1
	
	

	成員2
Member 2
	
	


· 如成員欄位不足，請自行增列
If the member fields are insufficient, please add additional entries as needed.
· 本文件採「團隊一份」方式辦理，請全體團隊成員共同簽署同一份文件後掃描上傳。
This form is to be completed and signed jointly by all team members and submitted as one single document.


【附件四Attachment 4】
明志科技大學
Ming Chi University of Technology
【2026年國際青年創業家競賽】個資同意書
2026 International Youth Entrepreneurship Competition
Personal Data Consent Form

1. 主辦單位取得貴團隊的個人資料，目的在於進行「2026年明志科技大學國際青年創業家競賽」相關工作，蒐集、處理及使用貴團隊的個人資料是受到個人資料保護法及相關法令之規範。
The Organizer collects the personal data of team members for the purpose of administering matters related to the “2026 Ming Chi University of Technology International Youth Entrepreneurship Competition.” The collection, processing, and use of such personal data are governed by the Personal Data Protection Act and other relevant laws and regulations.
2. 本次蒐集與使用貴團隊的個人資料如報名表單內文所列，包含所屬姓名、性別、學校、系所年級、身分證字號或護照號碼、電子郵件、聯絡電話及參賽相關文件等。
The personal data of team members collected and used by the Organizer for the purpose of this Competition includes, but is not limited to, the information provided in the application form, such as name, gender, school, department/year level, ID card number or passport number, email address, contact number, and supporting documents related to the submitted entries.
3. 貴團隊同意主辦單位因聯繫所需，以貴團隊所提供的個人資料與貴團隊進行聯絡；並同意主辦單位於貴團隊報名錄取後繼續處理及使用貴團隊的個人資料。
You agree that the Organizer may, when necessary, contact you using the personal data you have provided, and you further agree that the Organizer may continue to process and use the personal data of team members even after your registration application has been accepted.
4. 貴團隊可依個人資料保護法，就貴團隊的個人資料向主辦單位：（1）請求查詢或閱覽、（2）製給複製本、（3）請求補充或更正、（4）請求停止蒐集、處理及利用或（5）請求刪除。但因主辦單位執行職務或業務所必需者及受其他法律所規範者，主辦單位得拒絕之。
In accordance with the Personal Data Protection Act, you may exercise the following rights regarding your personal data by submitting a request to the Organizer: (1) To make inquiries of and to review your personal data; (2) to request copies of your personal data; (3) to supplement or correct your personal data; (4) to request the discontinuation of the collection, processing, or use of your personal data; and (5) to request the deletion of your personal data. However, the Organizer may refuse such requests where necessary for the execution of its official duties or where otherwise stipulated by law.
5. 若貴團隊所提供之個人資料，經檢舉或主辦單位發現不足以確認貴團隊的身分真實性或其他個人資料冒用、盜用、資料不實等情形，主辦單位有權停止貴團隊的報名資格、錄取資格等相關權利。若有不便之處敬請見諒。
If any complaint is filed regarding the personal data you have provided, or if the Organizer is unable to verify the authenticity of the team members’ identities, or if any personal data is found to be misused, stolen, or false, the Organizer reserves the right to terminate your registration and participation eligibility. Any inconvenience caused hereby is sincerely regretted.
6. 本同意書如有未盡事宜，依個人資料保護法或其他相關法規之規定辦理。
Any matters not specified herein shall be handled in accordance with the Personal Data Protection Act and other relevant laws and regulations.
7. 貴團隊瞭解此一同意書符合個人資料保護法及相關法規之要求，具有書面同意主辦單位蒐集、處理及使用貴團隊的個人資料之效果。
You acknowledge that this Agreement complies with the Personal Data Protection Act and related regulations and constitutes your written consent authorizing the Organizer to collect, process, and use the personal data of team members.

此致主辦單位明志科技大學，全體團隊成員同意並確認以上條款。
All team members hereby acknowledge and agree to the above Terms and Conditions and confirm their consent to the Organizer, Ming Chi University of Technology.

立書人簽名Signature by the Undersigned
	團隊名稱
Name of Team
	

	團隊成員
Team Member
	姓名
Name
	簽名
Signature

	代表人&成員1
Representative & Member 1
	
	

	成員2
Member 2
	
	


· 如成員欄位不足，請自行增列
If the member fields are insufficient, please add additional entries as needed.
· 本文件採「團隊一份」方式辦理，請全體團隊成員共同簽署同一份文件後掃描上傳。
This form is to be completed and signed jointly by all team members and submitted as one single document.


【附件五Attachment 5】
明志科技大學
Ming Chi University of Technology
【2026年國際青年創業家競賽】身分證明文件
2026 International Youth Entrepreneurship Competition
Identity Documents
	身分證正面
Front Side of National ID Card
	護照個人資料頁
Passport Biographical Data Page

	
	

	學生證正面
Front Side of Student Card
	學生證反面
Back Side of Student Card

	
	


每位參賽者皆須各自提供一份身分證明文件之 PDF 檔案。
Each participant must individually prepare and upload a separate PDF file of his/her identity documents.
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